

PRESS RELEASE

20 July 2022

Completion of the disposal of Inetum S.A. by Mannai Corporation QPSC

Following the announcements on 20 January 2022 and on 17 April 2022, Mannai Corporation QPSC, holding shares representing circa 99% of the share capital of Inetum S.A., announces that Mannai Corporation QPSC has completed on 20 July 2022 the disposal of its entire shareholding in Inetum S.A. at an equity price of circa EUR 1.05 billion, to a group of investors led by Bain Capital Private Equity, which includes NB Renaissance and the management team of Inetum.

About Mannai Corporation QPSC

Mannai Corporation QPSC is a diversified publicly listed conglomerate spanning the key industry and services sectors. Created 70 years ago and headquartered in Doha, Qatar, the group has grown over the years through a business portfolio and geographical diversification strategy. Today, the core activities of the group include information and communication technology, automotive distribution, jewellery retailing, heavy equipment distribution and services and engineering services to the oil and gas sector.

Disclaimer

NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, DIRECTLY OR INDIRECTLY, TO ANY JURISDICTION IN WHICH THE DISTRIBUTION OR DISSEMINATION OF SUCH A RELEASE IS UNLAWFUL OR WOULD SUBJECT MANNAI CORPORATION QPSC TO ANY LEGAL OBLIGATIONS. YOU MAY NOT FORWARD OR OTHERWISE TRANSMIT A COPY OF THIS PRESS RELEASE TO ANY OTHER PERSON.

This press release is for information purposes only and does not constitute and cannot be construed as an offer or invitation to purchase or sell or deliver any securities of Inetum S.A. by Mannai Corporation QPSC, at any time, directly or indirectly in the State of Qatar in a manner that would constitute a public offering, or in any other jurisdiction, including in France. The dissemination, publication or distribution of this press release is prohibited in any country where such dissemination, publication or distribution would constitute a violation of applicable law or regulation or would subject Mannai Corporation QPSC to any legal requirements. These statements do not represent investment advice nor a solicitation for the purchase or sale of financial instruments as contemplated by the laws in any country or state.

بيان صحفي

٢٠ يوليو ٢٠٢٢

إكمال التصرف في انيتم إس.إيه من قبل مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.

عقب الإعلانين الصادرين في ٢٠ يناير ٢٠٢٢ وفي ١٧ أبريل ٢٠٢٢، يعلن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.، المالك لحصص تمثل حوالي ٩٩% من رأسمال انيتم إس.إيه، أن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. قد أكمل في ٢٠ يوليو ٢٠٢٢ التصرف في كامل حصته في انيتم إس.إيه بقيمة حقوق ملكية تبلغ حوالي ١,٠٥ مليار يورو إلى مجموعة من المستثمرين بقيادة "بين كابيتال برايفت إكويتي" وتشمل "إن.بي. رينيسانس" وفريق إدارة إنيتيم.

نبذة عن مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق.
مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. هي مجموعة متنوعة مُدرجة تعمل في مجموعة مختلفة من قطاعات الصناعة والخدمات الرئيسية. وقد نمت المجموعة، التي تأسست منذ ٧٠ عاماً ويقع مقرها الرئيسي في مدينة الدوحة بدولة قطر، عبر السنين من خلال استراتيجية تهدف لتنويع محفظتها أعمالها وانتشارها الجغرافي. واليوم تضم الأنشطة الرئيسية للمجموعة مجالات تكنولوجيا المعلومات والاتصالات وتوزيع السيارات وتجارة التجزئة في المجوهرات وتوزيع وخدمات المعدات الثقيلة وتقديم الخدمات الهندسية إلى قطاع النفط والغاز.

إخلاء مسؤولية:

ليس للإصدار أو النشر أو التوزيع، لا بصورة مباشرة ولا غير مباشرة إلى أي من دوائر الاختصاص يكون إصدار أو نشر هذا البيان فيه غير قانوني أو يعرض مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. لأية التزامات قانونية. لا يجوز لك إعادة إرسال أو بث أي نسخة من هذا البيان الصحفي لأي شخص آخر.

هذا البيان الصحفي لأغراض الإحاطة فقط ولا يشكل ولا يمكن تفسيره كعرض أو دعوة لشراء أو بيع أو تقديم أية أوراق مالية تخص انيتم إس.إيه من قبل مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. في أي وقت من الأوقات، لا بصورة مباشرة ولا غير مباشرة، في دولة قطر على نحو يشكل طرماً عاماً أو في أي اختصاص آخر، بما في ذلك في فرنسا. يُمنع تعميم أو نشر أو توزيع هذا البيان الصحفي في أي بلد يشكل فيه ذلك التعميم أو النشر أو التوزيع خرقاً لقانون أو لائحة واجبة التطبيق أو يعرض مجمع شركات المناعي ش.م.ع.ق. لأية متطلبات قانونية. ولا تمثل هذه البيانات استشارة استثمارية ولا دعوة لشراء أو بيع أدوات مالية كما هو متوقع من قبل القوانين في أي بلد أو دولة.